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Verslag Dorpsraad van 31 oktober 2023 

 

Op de dorpsraad van 31 oktober (Halloween) waren er niet alleen spoken maar ook 40 mensen 
aanwezig én we mochten Laurence Hauttekeete verwelkomen. Laurence is beleidsmedewerkster 
van Stad Deinze. Zij kon ons  af en toe juiste informatie geven en ze kon ook meteen een aantal 
ideeën en vragen meenemen voor de stadsdiensten. Het volledige verslag is terug te vinden op de 
website www.afrit12hansbeke.be  

Volgende dorpsraad: ergens voorjaar 2024 (datum nog te bepalen )  

Plaats, datum  en uur : gemeentezaal Hansbeke – 31/10/2023 – 19.30 u tot 21.30 u 

Aantal aanwezigen: 39 – Verontschuldigden: 11 

 

1. Welkom 

Bij het binnenkomen kunnen we sfeerbeelden zien van de oktoberkermis en van de verschillende 
activiteiten van Hansbeke Verenigd(t). Carine Dierickx noteert de aanwezigheden. Er zijn geen 
nieuwe inwoners aan wie wij een kleine attentie (letterspel) kunnen overhandigen. Lieve 
D’Haenens biedt iedereen een welkomstdrank aan. Nele Union opent de dorpsraad en wenst 
Laurence Hauttekeete, beleidsmedewerkster van Stad Deinze in het bijzonder welkom. Nele 
overloopt de agenda van de avond. Sinds de dorpsraad van 26 maart 2022 is er geen volwaardige 
dorpsraad meer geweest omdat we ons de afgelopen maanden vooral ingezet hebben om 
Hansbeke Verenigd(t) te organiseren. We zullen eerst de verenigingenmarkt Hansbeke Verenigd(t), 
overlopen vervolgens het laatste Participatieoverleg van 26/09/2023 en brengen wat nieuws over 
de op handen zijnde verkavelingen om te eindigen met onze plannen voor 2024. 

2. Hansbeke Verenigd(t): evaluatie 

Wat was goed?  

We mogen elkaar zeker bedanken. Het was een bijzonder geslaagde kermis op 8 oktober. 
Uitzonderlijk goed weer. Veel volk. Veel gevarieerde activiteiten: van ‘s morgens met de Zjaloezigen 
Zjeraar tot en met de officiële eerste steenlegging van het Cultuurhuis na afloop van de 
verenigingenmarkt. Gesmaakte rondgangen van reuzin Margriet en show- en dansband ’t Schoon 
Vertier. Mooie vormgeving van het geheel (pancartes, loopwijzers, verenigingenfiches) De rode 
draad van het Letterspel werkte. 

Wat was minder ? 

Misschien toch beter om bij een volgende gelegenheid de deelnemende verenigingen dicht bij 
elkaar te plaatsen om het compact en gezellig voor iedereen te houden. Femma voelde zich wat 
afgezonderd in Arscene, ondanks het taxivervoer per reuze gocart tussen Bomboaretunnel en 
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Arscene. De bellemannen van de jeugdafdeling van de toneelbond hadden toch iets teveel schroom 
om hun taak uit te oefenen. 

Wat zijn de resultaten? 

Er waren leuke opkomsten voor de toneelvoorstellingen op het kerkplein en het pianoconcert in 
Arscene. Ferm en de Landelijke gilde konden de opbrengst van hun pannenkoeken- en 
drankenkraam schenken aan de Hansbeekse basisschool. Ballenkloppers en De Kunstgreep 
mochten al nieuwe leden verwelkomen. Er waren 26 inzendingen voor de Letterspelwedstrijd. 
Vermoedelijk waren de foorkramers tevreden met de opkomst. De traktatie door de Stad na de 
eerste steenlegging kan ook een rol gespeeld hebben om volk naar de kermis te lokken. 

Een boekje met de verenigingenfiches is er voorlopig niet maar kan onder de nieuwe inwoners 
verspreid worden via Vlakaf of aan een touwtje gehangen worden in bv. winkels. Een beter idee is 
misschien een QR-code verspreiden: “Ben je nieuwe inwoner? Scan hier!” om zo de nieuwe 
Hansbekenaren wegwijs en vertrouwd te maken in en met Hansbeke.  

(Nagekomen informatie: Ook Kiwanis Hansbeke Niviala haalde een mooi bedrag op voor hun goede 
doelen) 

De financiële balans van Hansbeke Verenigd(t): 

Lieve D’Haenens geeft de cijfers: 

 Kosten Opbrengsten 
Wedstrijd (letters +zakjes) - 174,35  
Copy affiches - 25,00  
Copy Wegwijzers en 
infofiches 

- 130,00  

Fotopancarte per vereniging - 195,00  
Waardebons (Miekes, ’t 
Routje, ‘t Pestelijntje) 

- 95,00  

Bijdrage van de verenigingen   
Totaal - 619,35 + 560,00 
Tekort : - 59,35  

 
 Het negatieve verschil neemt Afrit 12 op zich (59,35 €) 

 
Kastoestand Afrit 12 : 
De rekening is opgestart in 2019 en is positief dankzij de verschillende socioculturele en corona 
subsidies die we van Stad Deinze ontvangen hebben. 
Hiermee betalen we : 
                Jaarlijkse huur voor het gebruik gemeentezaal – 120€/jaar 
                Kosten webruimte Afrit 12 
                Drank en hapjes voor de dorpsraden en vergaderingen 
 Op 4/9/2023 hebben we laatst 545 € ontvangen (socioculturele subsidie 2023) wat onze rekening 
op een voorlopig saldo van 2067 € brengt. 
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Besluit: Hansbeke Verenig(t) is voor herhaling vatbaar maar er moet voldoende tijd verlopen tussen 
de edities om te blijven verrassen. De suggestie valt om iets gelijkaardigs te organiseren met de 
zelfstandige ondernemers van Hansbeke, een markt waarop de Hansbeekse zelfstandigen zich 
kunnen tonen want er is meer talent, ambacht en service dicht bij ons te vinden dan we soms zelf 
denken. 

 

3. Het participatieoverleg met de Stad 

Een paar keer per jaar heeft de kerngroep van Afrit 12 een overleg met de beleidsmedewerker 
Laurence Hauttekeete van de Stad. Het gaat dan over de stand van een aantal dossiers waarin 
Afrit 12 voorstellen heeft gedaan of vragen heeft gesteld aan de Stad. Op 26 september 2023 was 
er weer overleg. Wouter Langeraert brengt verslag uit van dit overleg: 

-    Cultuurhuis : Stad Deinze (Dienst Omgeving) zal geen participatiemoment meer organiseren. 
De Dienst Cultuur (diensthoofd Wim Van der Cruyssen) zal een gebruikersreglement opstellen. 
Hiervoor zal rekening gehouden worden met de verwachtingen en opmerkingen die destijds 
tijdens het participatietraject werden verzameld. Afrit 12 zou graag zien dat de gebruikers en 
de verenigingen nog bepaalde vragen kunnenstellen over het voorziene meubilair, het podium, 
de keukeninrichting … Werkgroep Cultuurhuis van Afrit 12 zal aan Stad Deinze (dienst Cultuur) 
vragen om nog een inspraakmoment te organiseren. 
 

- Cluysewijk: Aan de zuidkant van de Cluysewijk komt een uitbreiding van de wijk en de Stad 
voorziet daar een nieuwe groenzone. Afrit 12 herhaalt de vraag dat de bewoners zouden 
betrokken worden bij de uitwerking van die groene zone. Laurence gaat bij de dienst omgeving 
na of dit opgenomen wordt in het Beleidsplan Ruimte.  
 

- Merendreestraat: Zij kreeg sinds juni terug tweerichtingsverkeer. Het is een goede zaak dat 
gemotoriseerd verkeer niet meer rond het stationsplein naar de Merendreestraat moet rijden. 
Misschien is een wegwijzer naar Merendree welkom. Een op dracht voor Werkgroep Mobiliteit? 
 

- Infoborden: Stad Deinze verwijdert overal de oude, bordeauxkleurige aanplakborden wanneer 
ze openbare werken hinderen. Momenteel is geen vervanging voorzien. Bovendien vindt de Stad 
aanplakborden niet netjes en vanuit milieustandpunt gezien niet wenselijk. Er wordt ingezet op 
digitale infoborden. Maar er is een probleem met het elektronisch infobord op het stationsplein. 
Op welke plek kun je dat bord lezen? De Stad onderzoekt hoe het anders kan opgesteld worden. 
 

- Zitbanken: Afrit 12 kreeg herhaaldelijk de vraag naar de plaatsing van zitbanken. Een 
rustbankenplan is opgenomen in het Beleidsplan Ruimte van de Stad. Ook het plaatsen van 
vuilnisbakken maakt daar deel van uit. Het Beleidsplan Ruimte wordt momenteel besproken in 
de commissievergaderingen van de gemeenteraad. 
 

- Trage wegen: Afrit 12 blijft aandringen op de realisatie van het Trage wegenplan van ex-
gemeente Nevele. Volgens Laurence Hauttekeete is een nieuw trage wegenplan opgenomen in 
het Beleidsplan Ruimte. De bedoeling is “missing links” open te maken zodat interessante 
wandelcircuits ontstaan. Van AWV (Agentschap Wegen en Verkeer) is – ondanks herinnering 
door de Stad – geen antwoord gekomen op de vraag of ruiters de Reisduiftunnel kunnen 
gebruiken. Aan de Vlaamse Waterweg is gevraagd om ruiters op het jaagpad langs de Brugse 
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vaart toe te laten. Er kwam geen antwoord. Deze vragen zullen opnieuw gesteld worden door 
de Stad. Op de vraag of bepaalde trage wegen kunnen afgeschaft worden, bv omdat ze 
doodlopen op de ringweg, antwoordt Laurence Hauttekeete dat dit niet altijd wenselijk is 
omdat ze nog een bepaalde functie kunnen hebben. Werkgroep Trage Wegen zal dit verder 
moeten opvolgen want er zal altijd overleg nodig zijn tussen eigenaren, pachters en gebruikers 
(wandelaars, fietsers, ruiters) 
 

- Hansbeekse gemeentezaal: Deze kent enkele problemen: de zaal reserveren is niet 
gemakkelijk omdat de agenda niet gedeeld wordt. Ook het meubilair is niet erg stabiel meer. 
Volgens de Stad is het reserveringssysteem zo ontwikkeld omdat de Stad altijd moet weten wie 
de zaal huurt, vooral omwille van de verantwoordelijkheid inzake opkuis en schade. 
Onderlinge verwisselingen van gebruikers zonder dat de Stad er weet van heeft is niet 
wenselijk. De materiële toestand van de inrichting wordt wel verzekerd door de diensten. 
Maar de Stad vraagt vooral geduld tot het nieuwe Cultuurhuis begin 2025 in gebruik wordt 
genomen. Het punt van de reserveringen staat wel op de agenda van de eerstkomende 
algemene vergadering van de Cultuurraad. 
 

- Uitleendienst: De werking van de uitleendienst (Majo) blijft tot eind 2024 of langer op de 
huidige locatie. Er is in het nieuwe cultuurhuis geen ruimte voorzien om de uitleendienst naar 
deze locatie te verhuizen. Voor de werking vanaf 2025 is er nog geen beslissing genomen. 
Hetzelfde geldt voorlopig voor de huisvesting van de VZW De Kunstgreep en de stockage van 
het materiaal van de Toneelbond die in het oude schoolhuis en de overige, oude klaslokalen 
onderdak vinden. 
 

- Mountainbike-route: Schepen van sport Sophie D’hondt liet weten dat de MTB-route wegens 
afwezigheid door ziekte/zwangerschap in de sportdienst niet verder is geëvolueerd, maar de 
draad wordt weer opgenomen. 
 

4. Verkavelingen 
 

- Verkaveling Reibroekstraat 41: De eerste verkavelingsvergunning voor de hoek van de 
Reibroekstraat en de Grote Merestraat is na de vele bezwaarschriften, afgewezen. 
Ondertussen is een nieuwe aanvraag ingediend. In de plaats van 4 tweewoonsten en 2 open 
bebouwingen komen er 2 blokken met 3 gekoppelde woningen en 1 blok met 4 gekoppelde 
woningen. Opnieuw 10 woningen dus, maar met meer respect voor het groen: het bosje zou 
behouden blijven. Nu nog afwachten of de Grote Beek die langs de Grote Merestraat loopt op 
de aangevraagde plaatsen overwelfd mag worden. 
 

- Verkaveling Hansbekedorp: Nog deze week liet eigenaar Huysman Bouw weten dat hij nu snel 
wenst te gaan met deze grote verkaveling gelegen in de ruimte tussen Hansbekedorp, 
Voordestraat en Julius Nieuwlandweg. Waterhuishouding, wegenis en groenvoorzieningen 
waren discussiepunten met Stad Deinze. Er komt zeker geen gemotoriseerd verkeer - van of 
naar de nieuwe verkaveling - in de Lindestraat en de Doornbosstraat. Om misverstanden te 
vermijden komt wellicht al begin volgend jaar een infomoment voor de bevolking, in 
aanwezigheid van de het studiebureau en de architecten. 
 

5. Aankleding geluidsmuren 
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Schepen van stations Johan Cornelis liet deze week weten dat er nauwelijks inzendingen waren na 
de oproep voor fotobeelden om op de geluidswerende wanden boven de Bomboaretunnel aan te 
brengen. Bovendien voldeden de inzendingen ook niet aan de (zeer strenge!) kwaliteitseisen. 
Bijgevolg is de pauzeknop voor dit project ingeduwd en gaat Stad Deinze op zoek naar 
alternatieven. De werkgroep Dorpszicht van Afrit 12 heeft vorig jaar nochtans een aantal 
alternatieven doorgestuurd naar de Stad over de betegeling van de muur. De werkgroep zal 
opnieuw gaan samenzitten om te onderzoeken wat er het best met de muren gebeurt.  

 

6. Rondvraag: Wat pakken we aan in 2024? 

- De aankleding van de geluidsmuren of ze verlagen of aan weerszijden 8 panelen wegnemen 
boven de Bomboaretunnel 

- Verkavelingen opvolgen, onder meer omwille van de impact op de omgeving, de 
schoolcapaciteit, het verkeer enz. 

- Inspraak vragen in het gebruik en het beheer van het Cultuurhuis 
- Bekijken of de site van gemeentezaal/schoolhuis/oude jongensschool/koer nog een functie voor 

de gemeenschap kan of moet behouden 
- Suggesties voor Trage wegen verder uitwerken 
- Adoptieouders zoeken voor Reuzin Margriet die voorlopig in de kerk achteraan is opgeborgen 

tot ze nog eens buiten mag 
- Verkeersveiligheid en maaibeheer van de Julius Nieuwlandweg opvolgen 
- Ondersteunen van de basisschool die op 4 mei een “Hansbeke Beweegt”-feest plant en daarvoor 

medewerkers zoekt. 
 

____________________ 
 


